



FEDERATION INTERNATIONALE DES LUTTES ASSOCIEES
INTERNATIONAL FEDERATION OF ASSOCIATED WRESTLING STYLES

Adresse : Rue du Château 6 / 1804 Corsier-sur-Vevey / Suisse
Téléphone : (41.21) 312 84 26 Fax : (41.21) 323 60 73 E-mail : fila@fila-wrestling.com Internet : www.fila-wrestling.com

TO NATIONAL WRESTLING FEDERATIONS

Dear Mr. President,

We remind you that the best referees at the continental championships will be selected for the Youth Olympic Games in Nanjing (CHN). Priority will be given to the referees younger than 40 years old from Olympic, I and II categories. You will find below the dates of the competitions:

19-22.03.2014	Qualifications for Oceania	Pago Pago (ASA)
02-04.05.2014	Qualifications for America	Sao Paulo (BRA)
06-11.05.2014	Qualifications for Europe	Samokov (BUL)
08-11.05.2014	Qualifications for Asia	Bangkok (THA)
19-20.05.2014	Qualifications for Africa	Alexandria (EGY)

Please mention clearly in your registration forms the referees who want to participate to these selections. These referees must provide a copy of their passport and two colour pictures to the refereeing delegate.

Referees' clinics taking place during the continental championships are not required to participate in the selections.

As you may have noticed on the programs, the cadet continental championships will be the qualifying events for the Youth Olympic Games in the concerned weight categories.

You will find the qualification system and all the information about the Youth Olympic Games on our website.

I take the opportunity to wish you good luck for these qualifications.

Sincerely yours.

Michel Dusson
FILA Secretary General

Corsier-sur-Vevey, 31 January 2014/tm



FEDERATION INTERNATIONALE DES LUTTES ASSOCIEES
INTERNATIONAL FEDERATION OF ASSOCIATED WRESTLING STYLES

Adresse : Rue du Château 6 / 1804 Corsier-sur-Vevey / Suisse
Téléphone : (41.21) 312 84 26
Fax : (41.21) 323 60 73
E-mail : fila@fila-wrestling.com
Internet : www.fila-wrestling.com

AUX FEDERATIONS NATIONALES

Cher Président,

Nous vous rappelons que les meilleurs arbitres lors des championnats continentaux cadets seront sélectionnés pour les Jeux Olympiques de la Jeunesse de Nanjing (CHN). La priorité sera donnée aux arbitres de moins de 40 ans de catégorie Olympique, I ou II. Vous trouverez ci-dessous les dates des compétitions y relatives:

19-22.03.2014	Qualifications pour l'Océanie	Pago Pago (ASA)
02-04.05.2014	Qualifications pour l'Amérique	Sao Paulo (BRA)
06-11.05.2014	Qualifications pour l'Europe	Samokov (BUL)
08-11.05.2014	Qualifications pour l'Asie	Bangkok (THA)
19-22.05.2014	Qualifications pour l'Afrique	Alexandria (EGY)

Veillez donc mentionner clairement dans vos formulaires d'inscriptions les arbitres qui participeront à ces sélections. Ces arbitres devront fournir aux responsables de l'arbitrage, une copie de leur passeport ainsi que deux photos couleurs.

Les stages d'arbitres qui se dérouleront pendant les championnats continentaux ne sont pas obligatoires pour participer aux sélections.

Comme vous avez pu le remarquer sur les programmes des championnats continentaux cadets, ceux-ci seront qualificatifs pour les Jeux Olympiques de la Jeunesse dans les catégories de poids concernées.

Vous trouverez le système de qualification et les informations pour les Jeux Olympiques de la Jeunesse sur notre site internet.

Je profite de cette occasion pour vous souhaiter à tous bonne chance durant ces qualifications.

Meilleures salutations.

Michel Dusson
Secrétaire Général de la FILA

Corsier-sur-Vevey, 31 janvier 2014/tm